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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hol tartanak a tárgyalások a gázár-szabályozás terén?”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból értesülhetünk arról, hogy zajlanak a tárgyalások a szolgáltatókkal a gázár-szabályozá s
terén. Ön azt nyilatkozta, hogy mind a lakosságnak, mind a szolgáltatóknak megfelel ő/elviselhető
mértékű, a vállalkozások versenyképességét segítő gázár-szabályozást szeretne kialkudni a
Kormány, melyre minden esély megvan .
A gázszolgáltatókkal tárgyaló államtitkára pedig elmondta, hogy közel a megegyezés a
gázszolgáltatókkal, méghozzá olyan, amely garantálja, hogy ősszel nem lesz gázáremelés .

Kérdezem Miniszter Urat:

Hol tartanak a tárgyalások a gázár-szabályzás terén?
Lesz-e gázáremelés ebben az évben, lesz-e gázáremelés 2011 januárjában ?
Kérem Miniszter Urat tájékoztasson — még akkor is, ha nem fejez ődtek be a tárgyalások -, hogy
milyen javaslatokat tettek a szolgáltatók a minisztérium irányába? Mi az Önök véleménye a
javaslatokról ?

országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010. augusztus 26 .

Dr. Oláh Lajos
országgyű lési képviselő
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